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Zápis z členské schůze 

„Spolku přátel Svaté Trojice“ 

konané dne 25. února 2023 od 18_00 v klubovně ve Svaté Trojici 

Přítomni členové: 13 z 21, viz prezenční listinu. 

Členská schůze je usnášeníschopná. 

 

Program schůze: 

1) Historie spolku, výhody členů spolku, motivace, členské příspěvky od 2023 (Jan  Brabec) 

2) Revize členské základny, členské příspěvky 2022,  (Jan Jindra), (Jan Jindra) 

3) Kolaudace klubovny a plán prací /brigád 2023, rozvoj osady (Veverka-Šafránek) 

4) Informace o připojování  vodovodu a kanalizace (Honza Brabec) 

5) Dotace Živé město  a Obec přátelská rodině (Petra Kornová) 

6) Příjem z dětských táborů, připomenutí účelovosti těchto prostředků (Petra Kornová) 

7) Odsouhlasení vstupu nových členů (Ladislav Kučera) 

8) Stání pro kontejnery na odpad (Jan Brabec) 

9) Kulturní akce ve Sv. Trojici a určení jejich garantů 
- Dětský den 
- Rybářské závody  
- Nohejbalový turnaj  
- Setkání Trojičáků 

10) Zpráva o hospodaření   (Jan Jindra) 

11) Různé 

 

Ad 1): Předseda Jan Brabec krátce představil historii spolku od jeho založení v roce 2014 zdůraznil 
přitom důležitost většího počtu členů spolku a jako motivaci pro vstup nových členů zmínil návrh 
snížení členského poplatku z 500,- na 300,- Kč, zapůjčení materiálu spolku členům zdarma a 
nečlenům za poplatek. 

Potom přednesl schůzi některé zprávy z MÚ Trhové Sviny: 

- radní pro obecní spolky jsou radní paní Vanišová a pan Valena 
- obnova starých obecních cest a stezek, jedna z nich je ve Svaté Trojici (ukázána na 

mapě) 
- stání pro kontejnery ve Svaté Trojici, dotace je na 15 m2, stavitel firma Beneš 
- na klubovně namontovány odbornou firmou kamery se záznamem pro snímání 

veřejného prostoru a vodní hladiny lomečku, sledováno Městskou policií, kamery v 
majetku města, stejně jako klubovna, lomeček a celý prostor kolem ní. 

Nakonec zmínil nutnost vyčištění meliorace na nové cestě od klubovny k poutní cestě ke kostelu, 
protože po posledním tání a deštích voda neodtéká. 

Ad 2): Jan Jindra přednesl revizi členské základny spolku. V současnosti má spolek 21 členů, 
v roce 2022 se na příspěvcích vybralo 7000,- Kč. Jan Jindra dále zmínil důležitost většího počtu 
členů, protože se počet členů uvádí v žádostech o dotace a velký rozdíl mezi počtem obyvatel a 
počtem členů spolku nevypadá dobře. 
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Ad 3): Zdeněk Veverka přednesl zprávu o kolaudaci klubovny. Do kolaudace je nutné dokončit 
fasádu a omítku a štuk na komíně, což bude provedeno svépomocí obyvatel Svaté Trojice 
(odpovídají Veverka, Šafránek). Plánuje se rovněž stavba pergoly, která však nespadá pod 
kolaudaci.  

Informace o brigádách budou rozeslány ve skupině Svatotrojičáci v aplikaci WhatsApp, e-mailem, 
budou umístěny ve vývěsce u autobusové zastávky a na webových stránkách spolku. 

Jan Brabec doplnil informace o financování fasády a připojení klubovny na vodu a kanalizaci. 

Jan Jindra zmínil členské příspěvky, zopakoval příjem z příspěvků 7000,- Kč  a z dobrovolných 
příspěvků 7200,- Kč za rok 2022.  

V roce 2022 se se z fondu na kulturní a společenské akce utratilo 10 000,- Kč, letos je plánováno 
14 000,- Kč. Plánují se rybářské závody, turnaj v kulečníku, Halloween, soutěž v šipkách. 

V roce 2022 bylo dále utraceno 43 000,- Kč za sklad, kotvení, gril, spojovací materiál, světla a další 
materiál pro klubovnu. Z dotace Živé město bylo v roce 2002 získáno 10 000,- Kč na koupi židlí do 
klubovny. 

Ad 4): Předseda Jan Brabec přednesl zprávu o připojování k vybudovanému vodovodu a kanalizaci. 
Připojování jednotlivých domácností bude probíhat do letošního léta, na konci roku proběhne 
kontrola odboru životního prostředí MÚ Trhové Sviny. Před připojením je nutné mít uzavřenou 
smlouvu s ČEVaK (pan Božák), formuláře žádosti jsou k dispozici u předsedy Jana Brabce. 

Dále bylo zmíněno vodné, jak se bude počítat v případě částečné spotřeby vody z vlastní studny, a 
stočné, které se bude počítat podle celkového odebraného množství vody nebo je možné platit 
paušální platbu za 36 m3/osobu a rok.  

Ad 5): Petra Koprnová přednesla zprávu o dotacích získaných pro spolek.  

Bylo požádáno o dotace na pivní sety (stoly a lavice) v hodnotě 27 300 Kč.  

Vloni byla získána dotace na židle do klubovny. Petra upozornila, že pokud budeme žádat na 
konkrétní akce, tak je potřeba dopředu vědět termín akce. Je to důležité, protože v případě 
nekonání akce by se peníze musely vrátit. Přitom na akce získáváme více peněz než na podporu 
celoroční činnosti, kdy žádáme o materiální věci. 

Letos se Trhové Sviny opět účastní soutěže „Obec přátelská rodině“. V roce 2020 Trhové Sviny tuto 
soutěž vyhrály a získaly tak dodatečné prostředky pro dotace. Letos spolek podal žádost o dotaci na 
7 betonových parkových laviček, 1 betonový stůl a 1 betonový stojan na kola, celkem v hodnotě 
36 210,- Kč bez DPH. 

Ad 6): Petra Koprnová dále uvedla informace o příměstských táborech a o vybavení, které 
zakoupilo z dotací pro tyto tábory a dále slouží obyvatelům Svaté Trojice.  

Příměstský tábor v roce 2018, dotace 21 320,- Kč na výlety a hry, zakoupeno sportovní vybavení. 

Příměstský tábor v roce 2019, dotace 29 150,- Kč, sportovní a rybářský tábor, zakoupena loďka do 
lomečku. 

Příměstský tábor v roce 2020, dotace 16 325,- Kč, sportovní tábor 

Podrobné informace o získaných dotacích a příspěvcích sponzorů na akce a tábory byly uvedeny na 
samostatných papírech, které Petra Koprnová předala účastníkům schůze a které jsou přiloženy 
k tomuto zápisu. 

Dále proběhla delší diskuse o návrhu Petry Koprnové, která navrhla, aby za ušetřené peníze z 
táborů (celkem 60 459,- Kč) koupit herní prvek (kolotoč) pro děti, který bude nastálo u lomečku, 
aby ho mohli využívat všichni. Na minulé schůzi poprosila  a žádala ostatní obyvatele Svaté Trojice, 
aby posílali návrhy na herní prvky, jaké by si přáli k lomečku pořídit. Návrh neposlal nikdo. 

Vít Doležal navrhl místo kolotoče pořídit na hřiště cvičební a posilovací prvky. Zdeněk Veverka 
vyjádřil pochybnosti o využití kolotoče. Karel Špirhanzl navrhl pořídit kuželky. Petra Koprnová 
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oponovala, že kuželky k lomečku si můžeme pořídit jinou cestou a to např. následující rok v soutěži 
Obec přátelská rodině. 

Diskuse byla uzavřena návrhem předsedy Jana Brabce do 3. března posílat do skupiny na 
WhatsApp návrhy na pořízení herních prvků.  

Ad 7): Sekretář Ladislav Kučera uvedl, že je přítomno 13 členů spolku z celkového počtu 21, 
schůze je tedy usnášeníschopná. Členská schůze potom odhlasovala přijetí nových členů do Spolku 
přátel Svaté Trojice. Všemi 13 hlasy byli přijati následující členové: 

Dominika Smržová, , Lenka Suchánková, Michael Soukup, Jaroslav Síkora. 

Spolek má tedy nyní 25 členů, na schůzi je přítomno 17 členů. 

Dále schůze 17 hlasy schválila návrh sekretáře Ladislava Kučera o doplnění programu schůze o 
změnu stanov spolku.  

Jan Jindra navrhl změnu stanov v kapitole V., odstavci a), kde bude vyškrtnuto „mající trvalé bydliště 
v osadě Svatá Trojice“. Odstavec a) bude tedy znít: „Členství ve spolku je dobrovolné. Členem Spolku 
přátel Svaté Trojice (dále jen člen) se může stát každá fyzická osoba starší 18. let, bez rozdílu pohlaví, 
vyznání, politického a sociálního zařazení, národnosti, rasy a státní příslušnosti. Členství se váže na 
člena, je nepřevoditelné na jinou osobu a nepřechází na jeho právního zástupce.“ 

Změna stanov byla schválena 17 hlasy, nikdo se nezdržel a nikdo nebyl proti.  

Dále schůze hlasovala o návrhy předsedy Jana Brabce (viz bod 5 o pořízení kolotoče).   

Členové spolku se sejdou 3.3. a vyberou nejlepší návrh. Pokud nebudou žádné návrhy, bude vybrán 
kolotoč. 

Návrh byl schválen 17 hlasy, nikdo se nezdržel a nikdo nebyl proti. 

Dále schůze hlasovala o návrhu předsedy Jana Brabce o snížení členského příspěvku z 500,- Kč na 
300,- Kč ročně za rodinu. Karel Špirhanzl podal protinávrh ponechat stávající výšku příspěvku 500,- 
Kč.  

Pro příspěvek 500,- Kč bylo 13 členů, pro 300,- Kč byli 4 členové. Členský příspěvek spolku tedy 
zůstává na 500,- Kč za rok a rodinu.  

Ad 9): Kulturní akce v roce 2023 – informace uvedly Pavlína Márová a Petra Koprnová 

- dětský den, bude 1.7.2023 
- Halloween bude 28.10. 2023 
- Svatotrojický ples bude 19.1.2024 
- Advent bude 2.12.2023 
- Nohejbalový turnaj, termín bude upřesněn 
- Rybářské závody, termín bude upřesněn 

 

 

 


